
Aan alle wethouders en raadsleden van de Gemeente Zevenaar.  

 

 

Geachte heer of mevrouw,  

 

Ik erger mij aan de instellingen in Zevenaar waar men enkel kan pinnen!  

 

Ik vind dat een slechte zaak en waarom kan ik als client niet zelf bepalen hoe ik wil betalen. Dit heeft 

met het volgende te maken. Ik heb op dit moment een bijstandsuitkering en heb vaak niet voldoende 

ruimte om te pinnen (ik moet een bedrag reserveren voor mijn vaste lasten). Dan zou het fijn zijn als 

ik gewoon contant kan afrekenen. Helaas is dat niet mogelijk bij Het Musiater, Bibliotheek Zevenaar 

en Filmhuis Zevenaar. Ook bij de Gemeente Zevenaar kan ik enkel pinnen. Vaak ga ik dan maar niet 

naar de film of het theater.  

 

Hopelijk is het binnenkort weer mogelijk om met echt geld te betalen.... en kan men gewoon zelf 

bepalen hoe men wil betalen, dat is voor veel mensen fijner en makkelijker.  

 

Hopelijk kan het veranderd worden. Ik zou er blij mee zijn!  

 

Groet,  

  

 




